## 99 Наш Всемогущий Бог

- The God of Abr'ham praise,
   Who reigns enthroned above,
   The Ancient of eternal days
   And God of love.
- Наш Всемогущий Бог царит на небесах.
   Он вечный Бог, и Он живёт в людских сердцах.

Jehovah, great I Am
By earth and heav'n confessed:
We bow and bless the sacred Name
Forever blest.

Он — Сущий, и Его земля и небеса, Пред Ним сливаются в хвале все голоса.

- He by Himself hath sworn;
   We on His oath depend.
   We shall, on eagles' wings upborne,
   To heav'n ascend.
- 2. Наш Всемогущий Бог с любовью повелел Из праха встать, Его искать, войти в удел.

We shall behold His face; We shall His pow'r adore And sing the wonders of His grace Forevermore.

Изменчиво нам всё: богатство, слава, власть; Лишь в Нём одном душа нашла благую часть.

- 3. The God who reigns on high The great archangels sing, And "Holy, holy, holy," cry, "Almighty King!"
- Поклялся Он Собой, сомненью места нет: Своих возьмёт Он в мир иной, в небесный свет.

Who was and is the same And evermore shall be; Eternal Father, great I Am We worship Thee.

Покажет нам Свой лик, прославим мощь Его. Во всём Он дивен и велик, Господь всего.

- 4. The whole triumphant host Give thanks to God on high; "Hail, Father, Son and Holy Ghost!" They ever cry.
- 4. Поёт хор неземной:
  «Хвала Тебе, наш Бог!
  Отец и Сын, и Дух Святой из рода в род!»

Hail, Abr'ham's God and mine! With heav'n our songs we raise: All might and majesty are Thine And endless praise.

Наш Всемогущий Бог, Тебе спешим вознесть Благодаренье и мольбу, хвалу и честь.